
“Ik zie een kans voor 
gedreven schoonheids-
specialisten om zich 
verder te bekwamen. 
Wij hebben een ver-
trouwensrelatie met 
onze cliënten en zien 
ze op regelmatige 
basis.” 
 
Een interview met Irene Swinkels, Denktank-
lid van ANBOS. 
 
Irene Swinkels is eigenaar van Skin Health 
Care in Helmond. Zij specialiseert zich in 
positieve en preventieve huid- en 
gezondheidszorg en is sinds 2004 lid van 
ANBOS. “Ik vind het waardevol om mensen 
te inspireren bij het ervaren van een mooie 
balans tussen uiterlijke verzorging en 
innerlijke gezondheid. Het algeheel 
welbevinden en het zelfhelend vermogen op 
natuurlijke wijze vitaliseren staan hierbij 
centraal”. 
 

“Dagelijks lezen we 
berichten dat de 
gezondheidszorg 
kostbaar is en onder druk 
staat.” 
 
Eigen ervaring 
 
Dermatologen en oncologen leerde mij om de 
huid vanuit medisch inzicht verantwoord te 
behandelen. De opleiding medische 
basiskennis en vasculair therapeut gaven mij 
meer kennis om de fysiologie en pathologie 
van verschillende gezondheidsklachten beter 
te begrijpen. Vanuit orthomoleculair 
perspectief verdiep ik mij in de essentiële rol 
van voeding in relatie tot laaggradige 
ontstekingen, immuniteit en de huid-
darmconnectie. Dagelijks lezen we berichten 
dat de gezondheidszorg kostbaar is en onder 
druk staat. Wij horen vrouwen met 
onverklaarde aandoeningen en zien steeds 
vaker jonge mensen met chronische 
klachten. Ik begeleid mijn cliënten met niet-
invasieve behandelingen op celniveau, zij 
investeren in een duale huid- en 
lichaamsbehandeling voor de langere termijn.  

 
 

 
 
Visie Denktank 
 
De huid is een spiegel van al je vitale 
organen en werkt nauw samen met o.a. je 
hormonen en neurologisch systeem. Ik zie 
een kans voor gedreven schoonheids-
specialisten om zich verder te bekwamen. Wij 
hebben een vertrouwensrelatie met onze 
cliënten en zien ze op regelmatige basis. We 
kunnen hiermee een nieuwe dimensie in onze 
branche aanbieden. Om deze reden geef ik, 
ook als ervaringsdeskundige van een acute 
aorta-dissectie, bij ANBOS gezondheids-
presentaties en werk ik samen met artsen, 
therapeuten en collega’s om een vitale 
leefstijl te stimuleren. Het denkteam van 
ANBOS staat voorop om zich sterk te maken 
voor de branche en met elkaar het 
onderscheidend vermogen van de toekomst 
te creëeren.  
 

“Ik begeleid mijn cliënten 
met niet-invasieve 
behandelingen op 
celniveau, zij investeren 
in een duale huid- en 
lichaamsbehandeling 
voor de langere termijn. 


